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Tønsberg Fallskjermklubb
Protokoll fra Styremøte 1/2024 - Januar

Sted: Flyplassveien 6, 3170 Sem

Dato: 22. januar 2024, 18:00

Deltakere: Kjetil Viste Levik (daglig leder), Rune Christian Aune (styrets leder), Alex Aspheim (styrets
nestleder), Odd Pedersen (styremedlem), Silje Søraas (styremedlem) og Paal Martin Vagle
(varamedlem)

Deltok ikke: Ingvild Finvåg (styremedlem)

Møteleder: Rune Christian Aune

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

hybridmøte.

1. Valg av møteleder

Rune Aune velges som møteleder.

2. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

3. Orientering om driften

Det ble gitt en orientering om driften, herunder økonomi og det arbeidet som gjøres for å utvikle idrettslaget. 

4. Søknad om spillemidler til utstyr

Det skal sendes inn søknad om spillemidler for utstyr innen fristen 6. mars. Da tas blant annet med ny

tandemrigg samt komponenter som er byttet på eksisterende tandem- og elevutstyr pga gangtid (Liner, drougue,

mm)

5. Tilskuddsordninger 2024

Et forslag til søknader og frister for ulike økonomiske ordninger og stiftelser ble presentert. Det ble oppfordret til

å søke om midler til ulike kategorier som fallskjerm, sommerjobb for ungdom, fallskjermutstyr, tiltak for barn og

unge, aktiv fritid for alle, medlemsstøtte, anleggstøtte og klimatiltak. Nøyaktige frister og nettsider for søknadene

ble opplyst. Det ble enighet om å vurdere søknader og sende inn de som er relevant for idrettslaget.

6. Mittvarsel portal

Det ble fattet følgende vedtak:

Klubben skal ta i bruk MittVarsel portalen. Kjetil Viste Levik blir utpekt som administrator for portalen.

Daglig leder vil informere medlemmene om bruken av MittVarsel og etablert gruppe.

 

Varslingsgruppe ble formalisert.

Leder:                   Odd Pedersen

Medlemmer:       Anna Fasting, Silje Søraas
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8. Tiltak etter spørreundersøkelse

Alex ga en oppdatering om arbeidet som pågår for tiden.

9. Innkalling til årsmøte

Styret valgte å utsette denne saken, da man ikke er ferdig med regnskapet for 2023 og revisjonen av dette.

Det ble fattet følgende vedtak:

Ingen vedtak fattet.

10. Møteplikt Økonomi i styremøter

Det ble fattet følgende vedtak:

Økonomiansvarlig møter i alle styremøter.

11. Oppfølging Oppgaver

På alle styremøter skal det presenteres en liste over klubbens oppgaver, og man skal redegjøre for hvor man er

i prosessen for hver enkelt oppgave.

12. Diverse

Styret ble informert vedrørende LN-JMP.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

22. januar 2024

Rune Christian Aune

646c6605f1d86c6df0adda27

Alex Aspheim

647876376ad15942f1c7f712

Odd Pedersen

648869bc7827ad6bee8f43be

Silje Søraas

647877476ad15942f1c81379
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Paal Martin Vagle

6478779f6ad15942f1c81bf9

Følgende skal signere at protokollen er lest:

Kjetil Viste Levik

646c6604f1d86c6df0adda16

Ingvild Finvåg

647874f06ad15942f1c7d81d


